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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 18.2.2013 stillet 
følgende spørgsmål nr. 229 (Alm. del), som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet 
efter ønske fra Jørn Dohrmann (DF).

Spørgsmål 229:

”Kan ministeren oplyse, hvor mange heste der er sendt fra Danmark til slagtning i 
udlandet i 2012?”

Svar:

Fødevarestyrelsen har oplyst følgende, hvortil jeg kan henholde mig:

”Fødevarestyrelsen har anmodet Europa-Kommissionen om et udtræk fra TRACES-
databasen med henblik på at få oplyst, hvor mange heste der er sendt fra Danmark til 
slagtning i EU. 

Det fremgår af opgørelsen fra TRACES, at der i 2012 er sendt 564 heste til slagtning i 
Belgien. Der er ikke sendt heste til slagtning til andre lande.”
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